
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 3/2/2025 
 
Του:  Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Σημαντικότατη έλλειψη βασικού φαρμάκου από την αγορά» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Τους τελευταίους μήνες και εντονότατα από τα Χριστούγεννα παρατηρείται στα 
φαρμακεία της Θεσσαλονίκης, όπου γνωρίζουμε άμεσα, έλλειψη του γαστρεντερικού 
φαρμάκου «Librocol» (Anxiolytique - Anticholinergique), το οποίο δεν έχει έστω και 
παρεμφερή φάρμακα του είδους του ούτε και γενόσημα. Αποτέλεσμα είναι οι λήπτες του 
ανωτέρω φαρμάκου να μεταβαίνουν από φαρμακείο σε φαρμακείο άνευ αποτελέσματος 
ανευρέσεώς του. Το αυτό συμβαίνει και στις επαφές μεταξύ φαρμακοποιών. Το 
«Librocol» είναι βασικό και αναντικατάστατο φάρμακο για ορισμένες κατηγορίες με 
παθήσεις του εντερικού συστήματος και η έλλειψή του επηρεάζει την υγεία τους ή και 
την επιδεινώνει. Το ανωτέρω φάρμακο εισάγεται από τον Ε.Ο.Φ. και για αυτόν τον λόγο 
οι οδηγίες χρήσεώς του είναι ξενόγλωσσες. Λιγότερες ελλείψεις παρουσιάζονται και στο 
αντιαιμοπεταλιακό «Plavix 75 mg», το οποίο όμως εισάγεται από ιδιωτική εταιρεία και η 
κατάσταση είναι σαφώς καλύτερη. Διά πάσαν αμφιβολία ας αναζητήσουν οι υπηρεσίες 
σας σε δειγματοληπτικούς ελέγχους το «Librocol» σε φαρμακεία της Θεσσαλονίκης και 
τα συμπεράσματα θα δικαιώσουν την ερώτησή μας αυτή. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Τι προτίθεσθε να πράξετε, μέσω των υπηρεσιών σας, ώστε να υπάρξει επάρκεια του 
ανωτέρω σκευάσματος, μέσω του Ε.Ο.Φ. ο οποίος το εισάγει; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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